

This policy covers services according to below table of Benefit:	تغطي هذه البوليصة الخدمات وفقاً لجدول المنافع أدناه
Annual Policy Limit: 6,500,000 IQD Territory of coverage: KRG Iraq	السقف السنوي للبوليصة (6,500,000) د.ع منطقة التغطية: إقليم كردستان العراق

Out-Patient services خدمات خارج المستشفى	N0. Visits عدد الزيارات	limit per visit IQD السقف المسموح لكل زيارة (د.ع)	Copayment نسبة التحمل	Department annual limit IQD السقف السنوي المسموح للخدمة (د.ع)
Physician consultation زيارة الطبيب	10	25,000	Any amount above allowed limit اي مبلغ فوق حد المسموح	250,000
Laboratory الفحوصات المخبرية	10	100,000	20%	1,000,000
Radiology الاشعة	10	100,000	20%	1,000,000
Pharmacy الادوية	10	100,000	20%	1,000,000
Physiotherapy العلاج الفيزيائي	5	30,000	20%	100,000
Hospitalisation&Operation الرقود في المستشفى والعمليات		1,000,000		up to Remaining Policy Annual limit لحد السقف السنوي المتبقي

Repatriation in case of death up to 10,000,000 IQD	نقل الجثمان في حالات الوفاة و لحد ١٠,٠٠٠,٠٠٠ د.ع
This policy covers Personal Accidents according to KRG-Iraq laws to a limit of 15,000,000 IQD Fifteen Million IQD and as per the disability percentage ,for more information please visit the below link or scan QRcode.	هذه البوليصة تغطي الاصابات الشخصية الناتجة عن العمل وبحسب القانون المطبق في اقليم كردستان العراق و ذلك لحد ١٥,٠٠٠,٠٠٠ خمسة عشر مليون دينار عراقي و بحسب نسبة العجز. للحصول على معلومات اكثر يرجى زيارة الرابط ادناه او استعمال QRcode
This policy doesn't cover Chronic Medication, cancer reacted cases and plastic Surgeries, please refer to list of General exclusions ,for more information please visit the below link or scan QRcode.	لا تغطي هذه البوليصة الادوية المزمنة, والحالات السرطانية و التجميلية. يرجى اللجوء الى قائمة الاستثناءات العامة. للحصول على معلومات اكثر يرجى زيارة الرابط ادناه او استعمال QRcode
For Health service providers list , please visit the below link or scan QRcode.	لمقدمي الخدمات الطبية QRcode يرجى زيارة الرابط ادناه او استعمال